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NORRMALMS HANDIKAPPRÅD 

Datum  Den 20 juni 2011  

 

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet  (DHR) - Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms stad (HSO): 
 

Teresa Melin, HSO/Astma & Allergiföreningen  

 

Jan Delvert, HSO/Personskadeförbundet (RTP) 

 

Anmält förhinder 

Anders Mothander, HSO/Föreningen för barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning (FUB) – medverkade per telefon 

 

Cecilia af Ekenstam, Riksförbundet för mag- och tarmsjuka (RMT) 

 

Jonas Brännvall, HSO/Stockholms dövas förening (SDF) 

 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar 

(RBU)  

 

I tjänsten närvarande 

Mikael Josephson, sekreterare 

Susanna Halldin, enhetschef (§ 6) 

Ersättare  

 

 

…………………………….. 

sekreterare 

 

 

Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Teresa Melin 

ordförande    justerare 
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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av ordförande Louise Lindström.  

 

§ 2   

Val av protokolljusterare 

Teresa Melin valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3   

Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna.  

 

§ 4   

Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 5   

Bevakningslistan 

B4 – protokoll från stadsbyggnadsnämndens handikappråd i mars- ska gås igenom. 

B15 – Bo Olsson har gått i pension. 

B3 o B18 – förvaltningen har inte lämnat något svar, men Gunilla Schedin har svarat 

ordförande att september bör undvikas.  

Tillför bevakningslistan: adress och telefon till ansvariga för vinterunderhåll i staden.  

 

§ 6  

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 21 juni 

Punkt 3:  

Susanna Halldin redogör för sammanslagningen mellan Lotsen på Östermalm och Balder på 

Norrmalm, i Balders lokaler på Norrtullsgatan. Vilket ger en större målgrupp och en större 

personalgrupp samt större driftseffektivitet.  

Punkt 4: 

Rådets synpunkter:  

Rådet vill uppmärksamma SDN på äldre funktionsnedsatta som inte omfattas av LSS. Deras 

situation avspeglas inte i redovisningen.  

Punkt 5: 

Kvalitetsutmärkelsen utdelas den 22 november i Stadshuset.  

Rådets synpunkter:  

På vilket sätt finns tillgänglighetsfrågorna med i bedömningen av kvalitetstävlingen, undrar 

rådet. Kan man vinna priset utan att tillgängligheten är god. Rådet önskar ett förtydligande 

av funktionshinderaspekten i tävlingsunderlaget.  

Punkt 6: 

Rådets synpunkter:  

Rådet konstaterar att det är en tillfällig byggnad i två plan som omöjliggör tillgång till 

övervåningen för funktionsnedsatta barn.  
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Punkt 9: 

Susanna Halldin redogör för förvaltningens arbete med att förhindra vräkningar samt att få 

kontakt med redan hemlösa personer med psykisk funktionsnedsättning.  

Punkt 10: 

Rådets synpunkter:  

Rådet anser att SDN bör avvakta pågående utvärdering innan beslut. Rådet förslår att varje 

sandlåda innehåller information om vart man kan ringa när sanden börjar ta slut eller har 

frågor om sandning och övrigt vinterunderhåll.  

Punkt 15: 

Rådets synpunkter:  

Rådet ser positivt på att förbättringar sker.  

Punkt 17: 

Rådets synpunkter:  

Rådet undrar om arbetsmarknadsåtgärderna inkluderar personer med funktionsnedsättning.  

Punkt 18: 

Rådets synpunkter:  

Angående Odenplan konstaterar rådet återigen vikten av att tillgänglighet ingår, benämns 

och beaktas i allt material som rör byggnader och gator. Alla ska kunna verka och vara i 

området.  

  

§ 7  

Samverkan mellan råd och förvaltning 

Hur kan förvaltningens information förbättras så att rådet i ett tidigt skede kan få kännedom 

om stundande planarbeten och övriga ärenden?  Hur kan förvaltningen i högre utsträckning 

tillgodogöra sig rådets kompetens? 

Diskussionen fortsätter till hösten.  

 

§8   

Informationsdagar 

1) dels promenad tidigt på 'terminen' (ej i slutet av september p.g.a. budget m.m. i nämnden) 

i samarbete med Arkitekturmuseet. Preliminärt måndag den 5 september 13.30 - 16 inkl. 

kaffe-paus + enkät. Kostnad ca 2500 kr.  

2) dels inomhusdag på Tulegatan senare om t.ex. Sabbatsbergsområdet/Hagastaden = 

tillgänglighetsmix.  Preliminärt torsdag den 13 oktober ? 13.15 - 16 inkl. kaffepaus + enkät 

  

Louise tar fram ett förslag till en inbjudan. Rådet önskar att ha ett extra planeringsmöte för 

att förbereda detta. Fortsatt planering vid rådets möte den 22 augusti. 

 

§ 9 

Stockholm Visitors Board  

Protokoll nr 4 2010, utdrag – angående vikten av att beskriva tillgänglighet  

Bordläggs 
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§ 10 

Brukarundersökningar 

Mikael delar ut material om genomförda brukarundersökningar. Rådet återkommer till detta i 

höst.  

 

§ 11 

Uppdatering av stadens webbsida: stockholm.se 

Hur göra med länkar – sidan rymmer endast 8 länkar.  

Bordläggs. 

 

§ 12 

Anmälan av inkomna handlingar 

- 

 

§ 13 

Fortsatt info om handikapprådet 

Bordläggs 

 

§ 14 

Övriga frågor 

Arkitektur Stockholm – en kungörelse delas ut.  

 

§ 15 

Mötets avslutande  

Ordförande avslutade mötet och önskade alla en skön sommar.  

Nästa sammanträde måndag den 22 augusti. 

 

 


